
Referat   general   forsamling   28/4   2011 
 

1. valg   af   dirigent 
Lisa 

2. bestyrelsens   beretning 
Søren   formand: 

● Vinter/snerydningen   startede   langsomt,   men   kom   op   i   kvalitet.   Prisen 
spiller   ind.         25.000   blev   brugt   sidste   år,   i   år   bliver   dyere,   da   alle   fortove 
skal   ryddes. 

● Rideskolen,   vil   blive   skiltet   som   parkering   forbudt   zone. 
● Ørnstrupvej   ved   overmarksvej   skal   gøres   bredere,   og   med   fortov. 
● Stigende   trafik.   Vejen   kan   deles   på   midten,   men   området   med   bump,   skal 

være   færdigt   inden   vi   beslutter   noget.   Der   bliver   desuden   skiltet   med 
40km   zone.  

● Overdragelse   fra   fm   søkjær   til   grundejer   foreningen,   Kværnbæk 
overdrages   indenfor   14   dage,   evt.   fejl   og   mangler   skal   skrives   til 
bestyrelsen. 
Hentil   første   rundkørsel,   ultimo   juni,   sidste   etape   ultimo   august.   Se   plan 

3. Årsregnskab 
● Søren   Hansen,   revisor: 
Fremlægger   årsregnskab,   med   et   overskud   på   162.552,   for   året   2010 

4. Driftsbudget 
Fremlægges   budget   med   forventet   overskud   på   17.500, 
Dette   års   budget,   er   meget   på   skøn,   da   vi   ikke   kender   de   nøjagtige   udgifter   til 
vedligeholdelse   af   områder. 

5. kontingent  
kontingentet   fastholdes   på   1500,   fra   og   med   2011   indkræves   kontingent   en   gang 
om   året,   for   i   år   indkræves   første   gang   1.   juni 

6. afstemning   til   godkendelse   af   legepladser 
Der   blev   fremlagt   2   forslag,   lille   og   stor   løsning,   til   henholdsvis  
34.000   om   året   i   7   år   for   2   legepladser. 
Lille   pakke   uden   legetårn:   10.000   om   året   i   5   år 
 
Forslag   om   Larslej,   som   måske   er   billigere 
 
Forslag   om   fodboldbaner,  
 
Forslag   kom   til   afstemning   og   den   store   ”   pakke”   blev   valgt 
 

7. valg   af   bestyrelse 
Bestyrelsen   forsætter   samt: 
ekstra   suppleant:   Kværnbæk   nummer   2,   civonne 

8. valg   af   revisor 
Søren   Hansen   forsætter 

9. nedsættelse   af   aktivitetsudvalg 



ingen   frivillige,   arbejdsdag   18/6   fastholdes 
10. evt. 

   Forslag   om   at   få   tilbud   fra   kommunen   til   vedligeholdelse   af   grønne   områder. 
 
   Undersøge   hvad   det   koster   at   anlægge   boldbane   på   det   store   område. 
 
   Forslag   om   at   gøre   hjørnet   ved   ternevej   mindre   skarpt. 
 
   Indhegning   af   vandhuller 
 
   Mere   vand   til   søen 

 
   Skraldespand   på   stier   eller   legepladser 
 
   Stativer   til   hundeposer 

 
   Store   sten   for   enden   af   stierne,   for   at   hindre   flugtveje. 

Undersøge   om   man   må? 
   Naboovervågning  


